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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Българо-румънска палата е партньор на уебинар, насочен към към инвеститори и големи консуматори на
електроенергия, които планират изграждане на соларни централи с инсталирана мощност над 5 MWh. Събитието
"Всеки MWh е от значение: Правни аспекти и финансиране на соларни централи" ще се проведе на 10.03.2022
(четвъртък) от 10:00 до 12:30 часа. Темите са практически ориентирани, с фокус върху правнат... 

Раду Молдован, търговски съветник към Посолството на Румъния в София, посети Българската търговско-
промишлена палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов относно развитието на двустранните
икономически отношения между Румъния и България. Със задоволство бе констатирано, че въпреки
ограниченията от Ковид-пандемията през последните години значително се активизираха деловите контакти
между ком... 

Предстои двустранна бизнес среща в края на месец март На работна среща между председателя на БТПП и
новоназначения посланик на Алжирската демократична и народна република Н.Пр. Байя Бенсмаил бяха
обсъдени приоритетите на нейната мисия в България, започнала само преди 2 седмици. Цветан Симеонов
представи постигнатото до момента с партньори от Алжир – Търговско-промишлената палата и Конфедерацията... 

Обявени са нови покани за представяне на проектни предложения по Interreg Danube, Horizon Europe, New
European Bauhaus Prizes 2022. Повече подробности са предоставени под връзките по-долу. Interreg Danube
Transnational Programme European Neighbourhood Instrument (ENI) – Call for proposals Horizon EuropeCluster 2:
Culture, Creativity and Inclusive societyDestination 1: Innovative research on demo... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:

Заглавие: Уебинар в Русе за правни аспекти и финансиране на солари
Дата: 16.02.2022 07:31
Медия: Arena media

Заглавие: Новоназначеният търговски съветник на Румъния посети БТПП
Дата: 16.02.2022 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Нови възможности за българо-алжирското делово сътрудничество
Дата: 15.02.2022 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Нови покани за представяне на проектни предложения по Interreg Danube, Horizon Europe, New
European Bauhaus Prizes 2022
Дата: 16.02.2022 12:43
Медия: Грамофона

http://www.arenamedia.net/news.php%3Fnewsandpromotion_id%3D47616
https://www.bcci.bg/news/18566
https://www.bcci.bg/news/18564
https://www.gramofona.com/business-jug/novi-pokani-za-predstavyane-na-proektni-predlojeniya-po-interreg-danube-horizon-europe-new-european-bauhaus-prizes-2022


12)

Министрите на финансите и на енергетиката - Асен Василев и Александър Николов, които са в делегацията ни в
САЩ, обсъдиха енергийните доставки и възможността за диверсификация на срещи в Белия дом, както и в
департамента по енергетика и в департамента по търговия.Това стана ясно от съобщение на американското
посолство у нас, публикувано във Фейсбук. Посланик Херо Мустафа също е в състава на българс... 

Най-голям дял свободни работни места в реалната икономика са заявени в преработващата промишленост
Заявените работни места на първичния пазар на труда през януари са 11 788 или с 3 821 повече от предходния
месец и с 410 повече спрямо същия месец на 2021 г. Това сочат данните от административната статистика на
Агенцията по заетостта за началото на 2022 г. Най-голям дял свободни работни места в ре... 

Бюджетът има 3 основни приоритета – първо, голямо ниво на инвестиции, говорим за над 8 млрд. капиталови
инвестиции, което е безпрецедентно ниво на инвестиции. Второ, инвестиции в човешкия капитал с голям
приоритет върху образованието и 125% от средната работна заплата за учителите. Трето, социалната мрежа,
която този бюджет дава е безпрецедентна. За първи път ще имаме такова ниво на адресиране на ... 

"На днешното заседание искам да подчертая отново нашите приоритетите за новия Бюджет като коалиционни
партньори и като министри. Искам да поздравя всички. Бюджетът, който в момента се внася за второ четене и
влиза по комисиите, има три основни приоритета, на които сме наблегнали". С тези думи премиерът Кирил Петков
започва редовното заседание на Министерски съвет. "Първо, има голямо ниво на инвест... 

Картофопроизводителите в България са готови на стачни действия заради целенасочено изхвърляне на
трапезните картофи от обвързано подпомагане с европейски субсидии в новата Обща селскостопанска политика
на Европейския съюз. Това обяви председателят на Националната асоциация на картофопроизводителите Тодор
Джиков. Земеделците искат незабавна среща с премиера Кирил Петков, защото има неразбиране на п... 

Със свое официално предложение за изменение и допълнение на внесения от правителството проект на Закон за
държавния бюджет на Република България бившият финансов министър и настоящ народен представител от
коалиция ГЕРБ-СДС Кирил Ананиев настоя за допълнително 31 милиона лева за капиталови инвестиции,
разпределени в общините на територията на областта. Той предложи увеличение на предвидената в чл. ... 

Заглавие: Асен Василев обсъди в Белия дом енергийни доставки и зелени инициативи
Дата: 16.02.2022 09:48
Медия: Фактор

Заглавие: 2022 г. започна с увеличение на заявените работни места в реалната икономика
Дата: 15.02.2022 17:09
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Петков: Бюджет 2022 с 3 приоритета – инвестиции, образование, социална политика
Дата: 16.02.2022 10:12
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Петков: Ситуацията е много лоша, имаме невероятно големи язви в сектор "Отбрана"
Дата: 16.02.2022 10:25
Медия: Нова Варна

Заглавие: Картофопроизводителите подготвят протести заради помощи
Дата: 16.02.2022 10:10
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Кирил Ананиев поиска 31 милиона допълнително за област Перник
Дата: 16.02.2022 13:35
Медия: Pernik News

Заглавие: Европарламентът се обяви против "златните паспорти"

https://faktor.bg/bg/articles/ikonomika-biznes-asen-vasilev-obsadi-v-beliya-dom-energiyni-dostavki-i-zeleni-initsiativi
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/2022-%D0%B3-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B0-%D1%81-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%8F%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0_l.a_at.1_i.473642.html
https://bgnes.bg/news/petkov-biudzhet-2022-s-3-prioriteta-investitcii-obrazovanie-sotcialna-politika/
https://novavarna.net/2022/02/16/%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%81%D0%B8%D1%82%D1%83%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B5-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BD/
https://nova.bg/news/view/2022/02/16/357255/%D0%BA%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%BE%D1%84%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D1%89%D0%B8/
https://perniknews.com/politika/kiril-ananiev-poiska-31-miliona-dopalnitelno-za-oblast-pernik/
https://eurocom.bg/new/evroparlamentt-se-obyavi-protiv-zlatnite-pasporti


Според членове на Европейския парламент така наречените "златни паспорти" са етично, юридически и
икономически неприемливи. Проект на доклад за законодателна инициатива въвежда редица мерки,
предназначени за решаване на проблемите, свързани със "схемите за гражданство и пребиваване чрез
инвестиции", включително сериозните рискове за сигурността, които те пораждат. "Да бъдеш гражданин на ЕС, или
да... 

Мярката е част от амбициозна климатична стратегия, която изисква мащабни инвестиции и цели намаляване на
въглеродните емисии с над 80 на сто От март Kaufland България преминава изцяло към "зелена" електроенергия.
Във всички хипермаркети на веригата, в нейния логистичен център и в нейния административен офис вече ще
бъде ползвана 100% електроенергия, произведена от възобновяеми енергийни източници.... 

Основните акционери на компания ще продължат да търсят купувач на пакет от над 51%, но засега нови
кандидати не са известни"Телелинк бизнес сървисис груп" и United Group са се отказали от сделката, която
предвиждаше придобиването на мажоритарен пакет акции в българската компания, става ясно от съобщение до
Българската фондова борса (БФБ). Пред "Капитал" изпълнителният директор на "Телелинк бизнес ... 

Три са основните приоритети на Бюджет 2022, който влиза за второ четене в парламента, но той ще бъде
актуализиран след 6 месеца. Това обяви в началото на правителственото заседание премиерът Кирил Петков.
"Ситуацията е много лоша, дефицитите са огромни. За съжаление, това го виждаме във всеки един от секторите, в
които всеки един от нас работи. Ето защо планът на правителството е да има актуализац... 

Промени в Закона за възобновяемите източници ще улесни инвеститорите в централи за собствено потребление,
посочи председателят на Българската фотоволтаична асоциацияПриемаме позитивно идеята в Националния
план за възстановяване и устойчивост за строеж на завод за батерии. Добре е да има инвестиции в нови
технологии, в технологии, които са от бъдещето, още повече, че плановете са тази инвестиция да... 

Годишната инфлация към края на януари е 9,1%, обявиха от Националния статистически институт. Храните за
година са поскъпнали с над 11%. Това е най-голямото покачване на цените от повече от 13 години насам. За
последно такава висока инфлация имаше през 2008 г., по време на световната финансова криза. Сега макар
формално да няма икономическа криза, защото има ръст на Брутния вътрешен продукт, при вл... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Дата: 16.02.2022 13:34
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: От март Kaufland България преминава изцяло към "зелена" енергия
Дата: 16.02.2022 13:13
Медия: 24 Часа

Заглавие: Сделката между United Group и "Телелинк бизнес сървисис груп" пропадна
Дата: 16.02.2022 13:02
Медия: Капитал

Заглавие: Кирил Петков: Бюджет 2022 ще бъде актуализиран след 6 месеца
Дата: 16.02.2022 13:00
Медия: Мениджър

Заглавие: Меглена Русинова: Българската енергетика се нуждае от модерни технологии
Дата: 16.02.2022 12:50
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Инфлацията изяжда заплати, пенсии и спестявания
Дата: 16.02.2022 13:22
Медия: Експерт

https://www.24chasa.bg/region/article/10894642
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2022/02/16/4312824_sdelkata_mejdu_united_group_i_telelink_biznes_survisis/
https://www.manager.bg/politika/kiril-petkov-byudzhet-2022-shche-bde-aktualiziran-sled-6-meseca
https://www.investor.bg/energetika/472/a/meglena-rusinova-bylgarskata-energetika-se-nujdae-ot-moderni-tehnologii-346020/
https://www.expert.bg/macroview/economy/inflacijata-izjajda-zaplati-pensii-i-spestjavanija-1711925.html


БАНГКОК, 16 февруари. /ТАСС/. Тайландските власти разрешиха на хора, ваксинирани с руската ваксина Sputnik
Light, да влизат в страната без карантина, но само по програмата "пясъчник", едно от основните условия на която е
задължителен седемдневен престой в определени територии. Тази информация потвърди пред кореспондент на
ТАСС началникът на отдела за новини на Министерството на външните работи на ... 

С ръст на отворените позиции за работа започва 2022 г., сочат данните на Агенцията по заетостта. Заявените
работни места на първичния пазар на труда през януари са 11 788 или с 3 821 повече от предходния месец, както
и с 410 повече спрямо същия месец на 2021 г., сочат данните от административната статистика на АЗ за началото
на 2022 г. Най-голям дял свободни работни места в реалната икономика са з... 

Асистент на лекар по дентална медицина е най-новата професия за Великотърновска област, която ще се изучава
от бъдещите осмокласници през учебната 2022/2023 г., разбра "Борба" от началничката на РУО – Велико Търново
Розалия Личева. Ще бъде разкрита една паралелка по тази специалност в ПГЕ "Ал. Попов" – Велико Търново.
След завършването на средно образование бъдещите специалисти ще могат да работят... 

Увеличават се и заявените от работодателите работни позицииГодината започна с увеличение на заявените
работни места в реалната икономика, сочат данните на Агенцията по заетостта за началото на 2022 г. Обявените
позиции на първичния пазар на труда през януари са 11 788, което е с 3821 повече от предходния месец и с малко
над 400 повече спрямо същия период на миналата година. Данните показват, че на... 

В Белгия се споразумяха за по-гъвкаво работно време в условията на пандемия. Работната седимица там ще от 4
дни. Решението е одобрено то федералното правителство и асоциациите на работодателите. Максималният
работен ден обаче се увеличава от 8 на 10 часа. Всеки работник обаче ще има право да избере дали да работи 5
дни по 8 часа или 4 дни по 10 часа. На служителите се дава възможност и да работят ... 

Български фирми и научноизследователски организации ще могат да участват в процедури за подбор и да
реализират проектите си с космическо приложение. Това става възможно след подписване на ново разширено
Споразумение за европейска кооперираща държава между България и Европейската космическа агенция (ЕКА) в
Тулуза, Франция. Подписите под документа поставиха министърът на иновациите и растежа Даниел... 

Заглавие: ТАЙЛАНД СЕ ОТВОРИ ОТНОВО ЗА РУСКИТЕ ТУРИСТИ, ВАКСИНИРАНИ СЪС SPUTNIK LIGHT
Дата: 16.02.2022 09:51
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Годината започна с ръст на отворените работни места
Дата: 16.02.2022 09:51
Медия: 3е-news

Заглавие: Асистент-денталист е най-новата професия за областта, която ще учат осмокласници през
следващата учебна година
Дата: 16.02.2022 09:10
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Безработицата се покачва през януари
Дата: 15.02.2022 16:18
Медия: Economic

Заглавие: В Белгия работната седмица ще е от 4 дни
Дата: 16.02.2022 10:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Български фирми ще правят проекти с Европейската космическа агенция
Дата: 16.02.2022 13:20
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Сметката: Какво получаваме, какви пари харчим и какво купуваме с тях?
Дата: 16.02.2022 13:03

https://ndt1.eu/%D1%82%D0%B0%D0%B9%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B4-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D1%83/
https://3e-news.net/bg/a/view/30508/godinata-zapochna-s-ryst-na-otvorenite-rabotni-mesta
https://www.borbabg.com/2022/02/16/asistent-dentalist-e-nay-novata-profesiya-za-oblastta-koyato-shhe-uchat-osmoklasnitsi-prez-sledvashhata-uchebna-godina/
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Общият доход средно на човек от домакинство през четвъртото тримесечие на 2021 г. е 2037 лв. и нараства с
12.8% спрямо същото тримесечие на 2020 година. В структурата на общия доход с най-висок относителен дял е
доходът от работна заплата (55.7%), следван от доходите от пенсии (31.3%) и от самостоятелна заетост (4.9%).
Какви са доходите? Спрямо четвъртото тримесечие на 2020 г. относителният дял на... 

"В много лоша ситуация сме, дефицитите в отбраната са огромни, но това го има в много сектори. Ето защо планът
на правителството е да има актуализация на бюджета на шестия месец", даде заявка премиерът"Имаме
невероятно големи язви в сектор "Отбрана", това заяви премиерът Кирил Петков в началото на днешното
заседание на Министерски съвет."В много лоша ситуация сме, дефицитите в отбраната са огромни... 

Разрешиха на жителите на Белгия да поискат от работодателите преминаване към 4-дневна работна
седмицаБелгийските власти разрешиха на служителите да поискат от работодателите да преминат към
четиридневна работна седмица вместо петдневна, със запазване на заплатите, съобщава Bloomberg.
Работодателите могат да отхвърлят искането, но ще трябва да предоставят писмена обосновка за отказа си.
"Целта е да... 

От ДПС обявиха на брифинг в парламента, че ще сезират прокуратурата за свързаност на 13 дружества с
бизнесмена Иво Прокопиев, чрез които според тях е печелил от продажба на електроенергия. Според тях по тази
схема на свързаност той се е облагодетелствал с над половин милиард лева. "Тук сме, за да говорим за актуалната
тема, а именно цената на тока и кой обира в джобовете си парите от българския би... 

Schneider Electric, лидер в дигиталната трансформация на енергийното управление и автоматизацията, стана Най-
добър работодател на годината 2022. Престижното първо място бе присъдено на церемонията на петите годишни
награди за Employer Branding на b2b Media – най-утвърдения конкурс за отговорни работодатели в България.
Schneider Electric България спечели голямата награда в оспорваното състезание, в... 

За да подсигурят летния сезон, в САЩ наддават за български студенти, които се готвят да заминат на бригада.
Работодатели са увеличили заплащането, за да могат да привлекат младежите в техния ресторант или хотел. 14-
15 долара е средното ниво на офертите за сезона, има и места с по-ниско заплащане, но на други то стига до 19-
20 долара на час, сподели Станимир Найденов, мениджър на програмата за кул... 
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Българската делегация от търговски и енергийни експерти, оглавявана от вицепремиера Асен Василев, която е на
посещение в Съединените щати, е отдала почит на Васил Левски на паметника му във Вашингтон. Това съобщи
във Фейсбук страницата си посолството на САЩ у нас. В делегацията е и американският посланику нас Херо
Мустафа. Високопоставени американски служители от Белия дом, Държавния департамент, ... 

Посланикът на Русия в ЕС Владимир Чижов отхвърли предупрежденията на САЩ, че е възможно днес да бъде
извършено руско нападение срещу Украйна. Това предава ДПА, цитирайки интервю на Чижов за германския
"Велт". В него той уверява: Тази сряда няма да има нападение. Няма да има ескалация и през следващата
седмица, нито по-следващата, нито през следващия месец. Войните в Европа рядко започват в сряда. ... 

Министерство на земеделието актуализира Плана за развитие на биологичното производство. Това посочва
министърът на земеделието д-р Иван Иванов, предаде БГНЕС. Владислав Панев от "Демократична България"
отчита, че през 2020 г. спрямо 2017 г. броя на големите пасищни животни е непроменен, овцете са намалели с 36
%, козите с 9 %. Той отчита още, че според Годишния агродоклад няма биологични птици и п... 

София. Това Споразумение е символ на нарасналия интерес и ангажираност на България да продължи
сътрудничеството си с Европейската космическа агенция /ЕКА/ и да осигури условия за постигане на завишените си
амбиции за развитие на космическата си индустрия и участие в инициативите на ЕКА. Това заяви министърът на
иновациите и растежа Даниел Лорер, който заедно с генералния директор на Европейската ... 

Годишната инфлация към края на януари е 9,1%, обявиха от Националния статистически институт. Храните за
година са поскъпнали с над 11%. Това е най-голямото покачване на цените от повече от 13 години насам. За
последно такава висока инфлация имаше през 2008 г., по време на световната финансова криза. Сега макар
формално да няма икономическа криза, защото има ръст на Брутния вътрешен продукт, при вл... 

Министърът на отбраната на Република България Стефан Янев ще участва в срещата на министрите на отбраната
на страните-членки на Алианса, която ще се проведе на 16 и 17 февруари 2022 г. в Главната квартира на НАТО в
Брюксел. На форума в главната квартира на Алианса ще бъдат разгледани редица ключови въпроси от дневния
ред на НАТО в контекста на влошената обстановка на сигурността в и около Украйна.... 
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"Не е разхитителен бюджетът – има ръст на дълга и на дефицита, но в години на криза това е в известна степен
допустимо. Не е важно колко пари вземаш на заем, а как ги влагаш и те до какво водят. Но не е и бюджет на
растежа, защото заложените инвестиции са имагинерни все още, защото Планът за възстановяване не е приет и
парите едва ли ще дойдат през тази година, т.е. ние не разполагаме с тези инвес... 

Български фирми и научноизследователски организации ще могат да участват в процедури за подбор и да
реализират своите проекти с космическо приложение. Това ще става по силата на споразумение, подписано в
Тулуза от министъра на иновациите и растежа Даниел Лорер и генералния директор на Европейската космическа
агенция (ЕКА) Йозеф Ашбахер. Наименованието на документа е Споразумение за европейска кооп... 

Главният изпълнителен директор на компанията Moderna Стефан Бансел каза в сряда, че е "разумно" да се
предположи, че сме близо до края на пандемията. По време на интервю за бизнес телевизия CNBC той спомена,
че "има 80-процентен шанс, че както се развива варианта Омикрон или коронавируса като цяло, ще виждаме все
по-малко вирулентни (болестотворни) вируси". Освен това той добави, че за щастие вари... 

Потребителите на Uber в крайна сметка ще могат да плащат за пътувания с криптовалута, казва изпълнителният
директор Дара Хосровшахи пред Bloomberg. Въпреки това компанията по същество предприема същия подход
като Tesla, като чака промени, които ще намалят таксите за транзакции и ще ги направят по-екологични. "Ще
приема ли Uber криптовалути в бъдеще? Абсолютно, в един момент", казва Хосровшахи. "Тъ... 

1249.68 на сто хиляди души население достигна двуседмичната заболеваемост от COVID-19 в България, при
1302.51 за предходния ден. Задържа се тенденцията на спад в 14-дневната заболеваемост.За първи път от
началото на пика на петата вълна вчера един регион – Кърджали, напусна тъмночервената зона с над 500 на сто
хиляди заразени с коронавирус и влезе в червената с под 500 на сто хиляди.От днес картат... 

Парите са изправени пред една от най-големите трансформации в историята си.Съвременните технологии и
пандемията от COVID-19 тласкат потребителите към безкасовите разплащания и алтернативните средства, като
биткойн, като в същото време централните банки действат бързо, за да не изостават от развитието на
финансовата инфраструктура. Те обещават създаването на платежна система, която е по-безопасна,... 
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Фон дер Лайен говори пред европейските депутати. Там шефката на ЕК подчерта още веднъж, че реакцията на
Брюксел на всяка една руска агресия ще бъде "бърза и солидна". Коментарът на шефката на ЕК идва ден след
като от Русия обявиха, че изтеглят част от силите си по границата с Украйна. Полуостров Крим напуснаха войски на
Москва по-рано днес, а видеото от правосъдното министерство на Руската федера... 

Свързаната с мегаскандала БарселонаГейт "Мис Бикини" – Борислава Йовчева се е развела с доста по-
възрастния си съпруг Йордан Христов преди три месеца. Това установи Фрог нюз на базата на данни от
информационните регистри. Испанските власти са категорични, че през тузарската къща може да са изпрани 5
млн. евро. Припомняме ви, че според испанската медия "Ел Периодико", Христов представлява офшорката... 

Снимка Булфото Експерт обяви кога ще дойде края на кабинета на Кирил Петков. Хоризонтът на това
правителство е до есента. Това каза в интервю за БГНЕС политическият анализатор д-р Благовест Върбаков,
председател на Движение Българска демокрация.Според него обаче въпросът за стабилността на коалицията е
твърде комплексен."Една коалиция винаги, когато взима властта, се базира в основа на компромиси.... 

Ако трябва да опишем казуса "Жоси" накратко ще е много трудно. Той напомня древногръцка трагедия в няколко
действия. История, в която дефицитът на справедливост и нарушенията, извършвани от магистрати са ключът към
трагичността. Този казус спокойно може да се превърне и в пример за най-популярните порочни практики от
българското правораздаване: неформални връзки с магистрати се използват за влияни... 

Две години и половина от държавното обвинение не са уведомили Димитър Спасов, че е обвинен, а са направили
това едва три дни след като той е прехвърлил дяловете сиДействията на прокуратурата може да се окажат от
решаващо значение за изхода на делото срещу отнемането на лиценза на охранителната фирма "Делта гард" и да
са в полза на собственика Димитър Спасов, известен като Митко Каратиста. Две годи... 

Компанията "Ремингтън" (Remington Arms) ще плати 73 милиона долара на семействата на пет деца и четирима
възрастни, убити при клането в началното училище "Санди Хук", съобщиха семействата във вторник. Това е първият
път, когато производител на огнестрелно оръжие се съгласи на голямо споразумение след масова стрелба в
Съединените щати. . Общо 20 ученици на години между 6 и 7 години, както и шестима... 

Заглавие: Борислава от "БарселонаГейт" се развела преди три месеца. Бившият й е съдружник с Мацола – бос
от СИК
Дата: 16.02.2022 13:02
Медия: Буднаера

Заглавие: Анализатор: Правителството пада през есента
Дата: 16.02.2022 12:32
Медия: Petel.bg

Заглавие: Сагата "Жоси" – търговия с влияние, изчезнали дела и смачкани обвинения /видео/
Дата: 16.02.2022 13:37
Медия: Свободно слово

Заглавие: Прокуратурата е помогнала на "Делта гард" в казуса с отнетия лиценз
Дата: 16.02.2022 13:16
Медия: МИГNews

Заглавие: За първи път в САЩ производител на оръжие плаща заради масова стрелба
Дата: 16.02.2022 13:49
Медия: Дневник

http://www.budnaera.com/202201f/2210743.html
https://petel.bg/Analizator--Pravitelstvoto-pada-prez-esenta__435733
https://svobodnoslovo.eu/%D1%81%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B6%D0%BE%D1%81%D0%B8-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D1%81-%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D1%8F%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8/
https://mignews.info/prokuraturata-e-pomognala-na-delta-gard-v-kazusa-s-otnetiya-litsenz/
https://www.dnevnik.bg/sviat/2022/02/16/4312871_za_purvi_put_v_sasht_proizvoditel_na_orujie_plashta/
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